## etric Two-wheel Vehicle

111年11月30日起,掛牌才能上路!

License plate is required starting from November 30, 2022

騎乘微型電動二輪車須注意<mark>7大重點</mark>

Pay attention to seven key points for riding the mini electric two-wheel vehicle.



免駕照,年滿14歲才能騎乘

No license is required. Riding is allowed only for drivers 14 years old and above.

違反者最重處新台幣1,200元罰鍰 當場禁止駕駛,車輛移置保管

Up to NT\$ 1,200 is fined for violation. The driver will be immediately prohibited to drive. The car will be kept in custody.



騎乘需要載合格安全帽

違反者將處新台幣300元罰鍰

Wearing a qualified helmet for riding.

NT\$ 300 is fined for violation.



不得擅自改裝電子控制裝置

違反者最重處新台幣5,400元罰鍰

Do not alter the electronic control device.

Up to NT\$ 5,400 is fined for violation.

不得擅自增、減、變更電子控制裝置或原有規格,容易造成微型電動二輪車引火燃燒。

Do not add, reduce, or alter the electronic control device or the original specifications. The micro electric bicycle might be ignited easily.



不得載人及超速 25km/hr以上

No passenger, no speeding over 25 km/hr

載人違反者將處300元以上罰鍰 超速違反者最重處新台幣1,800元罰鍰

應依標誌、標線、號誌指示行駛及夜間行車要開啟燈光



Must follow the sign, marking and light and turn on the light during night driving.

新台幣1,200元罰鍰

Up to NT\$ 1,200 is fined for violation.



不可酒駕、毒駕

No drunk or drug driving.

違反者最重處新台幣2,400元罰鍰 當場禁止駕駛,車輛移置保管

Up to NT\$ 2,400 is fined for violation. The driver will be immediately prohibited to drive. The car will be kept in custody.

NT\$ 300 is fined for carrying the passenger. Up to NT\$ 1,800 is fined for speeding violation.



**續保強制汽車責任險** 

違反者最重處新台幣1,500元罰鍰

Renewal of compulsory auto liability Insurance

Up to NT\$ 1,500 is fined for violation.



保險期間屆滿前記得要續保喔!

Renewal is required before expiration of the insurance policy!



歡迎掃描QR code查詢!

Welcome to scan the QR code for inquiries!

